

Useddairyequipment

Cup filling and closing machine / Becherfüll- und Schließmaschine / Bekervul- en sluitmachine

Offer number	: 23-45-01
Make	: Grunwald
Type	: Rotary 10.000/4
Capacity	: 8.000 cups/h
Possible cup volume	: 50-250 grams per cup
Current dimensions cup	: 80 mm
Year of manufacturing	: 1999
Serial number	: 20/99
Power	: 6 kW, 3/400V, 50Hz
Dimensions (l x w x h)	: 2.3 x 2.1 x 2.45 mtr
Weight	: approx. 2.000kg
Condition of the machine	: Good
Location	: The Netherlands
Terms of delivery	: FCA
Price "as is" and where it is	: EUR 70.000,-



Rotary filler with 4 heads. Cup size: 80mm with rectangular top. Stations: Cup destacking, no- or double detection, piston doser (50-250 ml) for viscose / thin liquid products with hopper and scraper agitator in hopper (manual cleaning), seal dispensing by vacuum, tip sealing, heat sealing, etiket dispensing by vacuum, snap-on lid, outfeed to outfeed conveyor (outfeed conveyor excluded). Machine has polycarbonate safety guards with sensors. Automatic central greasing system. Controls: Siemens S7 and Siemens Touch screen HMI. Documentation including CE declaration digital available. Total dimensions: 210 x 230 x 245 cm.



Rotationsfüller mit 4 Köpfen. Bechergröße: 80 mm mit rechteckiger Oberseite. Stationen: Becherentstapelung, Nicht- oder Doppelerkennung, Kolbendosierer (50-250 ml) für viskose / dünnflüssige Produkte mit Trichter und Schaberrührwerk im Trichter (manuelle Reinigung), Dichtungsausgabe durch Vakuum, Spitzenversiegelung, Heißsiegelung, Etikettenausgabe durch Vakuum, Schnappdeckel, Auslauf auf Auslaufband (Auslaufband nicht inbegriffen). Die Maschine verfügt über Schutzvorrichtungen aus Polycarbonat mit Sensoren. Automatische Zentralschmieranlage. Steuerung: Siemens S7 und Siemens Touchscreen HMI. Dokumentation inklusive CE-Erklärung digital verfügbar. Gesamtmaße: 210 x 230 x 245 cm. Steuerung: Siemens OP, Wago Busmodul. Elektrisches Schema verfügbar.

Roterende vuller met 4 koppen. Cup size: 80 mm met rechthoekige bovenkant. Stations: Bekers ontstapelen, geen of dubbele detectie, zuigerdoseerder (50-250 ml) voor viscose/dun vloeibare producten met trechter en schraperroerwerk in trechter (handmatige reiniging), seal afgifte door vacuüm, tipafdichting, heatseal, etiketafgifte door vacuüm, klikdeksel, uitvoer naar uitvoerband (exclusief uitvoerband). Machine heeft polycarbonaat beschermkappen met sensoren. Automatisch centraal smeersysteem. Bediening: Siemens S7 en Siemens touchscreen HMI. Documentatie inclusief CE-verklaring digitaal aanwezig. Totale afmetingen: 210 x 230 x 245 cm.

For more information check our website: www.useddairyequipment.com

If you have received this message in error or would you like to be removed from further emailing, please reply this mail with [REMOVE](#) in the subject.